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Pyhtään nuorisovaltuuston lausunto Pyhtään kunnan strategian toteutumissuunnitelmaan 
 
 
Pyhtään Nuorisovaltuusto toivoo, että strategiassa huomioidaan joukkoliikenteen ja liikenneyhteyksien 
parantaminen. Toivomme myös uusia ketteriä ratkaisuja liikenneyhteyksien parantamiseksi. Saimme 
kuulla nuorisovaltuuston koulutuksessa Sysmän kutsutaksi toiminnasta. Aikaisemmin olemme myös 
tehneet aloitteen joukkoliikenteeseen liittyen. 
 
 Lisäksi toivomme, että nuorten hyvinvoinnin lisääminen nähdään tärkeänä osana strategiaa.  


